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Szanowny Pan

Marek Paprocki

Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego

Szanowny Panie Przewodniczący,

Działając na podstawie § 30 Statutu Powiatu Mieleckiego składam za Pana 
pośrednictwem interpelację do Zarządu Powiatu Mieleckiego w sprawie wykonania 
dokumentacji technicznej, a w dalszej kolejności budowy chodnika przy drodze powiatowej 
nr 1174 R Dąbrowa Tarnowska-Radomyśl Wielki. Brak chodnika przy ul. Dąbrowskiej 
w miejscowości Dulcza Wielka stanowi problem dla mieszkających tam ludzi, którzy jako 
użytkownicy drogi powiatowej proszą o zwiększenie bezpieczeństwa. Ze względu na nasilony 
ruch samochodów zmuszeni są chodzić wąskim poboczem lub skrajem jezdni. W tej sprawie 
z wnioskiem zwróciło się 83 zainteresowanych mieszkańców, który to wniosek przekazałam 
do Powiatu. Budowa chodnika dla pieszych ną tym odcinku drogi jest konieczna do poprawy 
bezpieczeństwa przemieszczania się mieszkańców wsi Dulcza Wielka.

W tej sprawie, w poprzedniej kadencji, składałam dwie interpelacje. Uzyskałam w 2022 
roku odpowiedź, że budowa chodnika jest możliwa w latach następnych po wykonaniu 
projektu. Na interpelację w 2023 otrzymałam odpowiedź, że wykonanie projektu będzie 
rozważane przy budżecie na 2024 rok.

Zatem zwracam się o podjęcie prac projektowych w tym zakresie.
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